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تأمین سهم یک میلیارد و 
۸۰۰ میلیون دلاری دارو 

از ارز دولتی

واکنش کرباسیان به استیضاح؛
توضیح می دهم چرامبارزه 
بافسادنتیجه نداد

سرمقاله خبر
مشکل پرسپولیس تاکتیک است 

یا نیروی انسانی؟
 تورج عاطف

را  صدرنشینی  راحتی  به  پرسپولیس 
این  بود.  میزبان  که  داد  دست  از  حالی  در 
بعد  در  فرسایشی  بازی  ویسی  عبداله  که 
زمان بازی و تدافعی ارائه می کرد نمی تواند 
توجیهی برای قهرمان دو دوره لیگ گذشته 
باشد. نفت مسجد سلیمان از بضاعت انسانی 
اش بهترین بهره برداری را کرد . آیا مشکلات 
پرسپولیس تنها به محرومیت از نقل و انتقال 
ربط دارد و یا برانکو در فرماندهی ارتش سرخ 
از سرداران اشتباهی سود می برد؟ برای پاسخ 
به این سوال باید نگاهی به حرکات تاکتیکی 

داشت.
پرسپولیس از۲-۴-۴ خطی  بهره می 
گیرد که بیشتر به نظر می آید با فاصله ای که 
نعمتی به نسبت علیپور دارد ۱-۱-۴-۴ است. 
نقشه این است زوج های ماهینی و رسن از 
را  توپها  از چپ  عالیشاه  و  انصاری  و  راست 
به محوطه هیجده قدم  برسانند . بیشتر این 
توپها سانتر به روی دروازه می شود   سوال 

اول این است
علیپور و نعمتی قابلیت سر زدن بالایی 
کناری  .زوجهای  است  منفی  پاسخ  دارند؟ 
در  دارند   آشکاری  ضعفهای  پرسپولیس 
سمت راست ماهینی در خصوصیات تهاجمی 
بسیار ضعیف است و رسن یک بازیکن پا به 
توپ است که اصولا نباید کارش حرکت های 
طولی و سانتر کردن و یک و دو ناموفق با 

ماهینی باشد که در حمله ناموفق است.
در سمت چپ پس از تعویض عالیشاه 
دیدیم که نعمتی و انصاری  موفق تر و روانتر 
و همکاری بیشتری داشتند و اصولا با برنامه 
تر بودند.در خط حمله علیپور تنها و در غیبت 
 . رسد  او می  به  فضائی  نه  و  توپی  نه  منشا 
حضور مصلح در خط حمله پرسپولیس در 
را  برانکو  شده  انتخاب  تاکتیک  بازی  اواخر 
مثمر ثمر کرد او قد بلند و جنگنده و باهوش 
تر از علیپور بازی می کند. در میانه میدان 
دارد  تداخل  نیا  کامیابی  و  نورالهی  وظایف 
بیشتر می شود که در  این مسئله وقتی  و 
هجوم های احساسی تیم سید جلال حسینی 
شود.  می  نزدیک  آنها  به  و  آمده  جلو  هم 
پرسپولیس در سیستم خطی خود با کمبود 
بازیکن در پشت محوطه هیجده قدم رو به رو 
است. به نظر می آید  امتحان عالیشاه بجای 
امیری و رسن بجای احمد زاده و عدم حضور 
بازی ساز چون رسن در میانه  یک هافبک 
میدان و تکراری بودن علیپور و عدم تعادل 
و چپ  راست  دو جناح  تهاجمی  حرکات  در 
و  تیم )خصوصا ضعف شدید جناح راست( 
عدم اعتماد به جوانان روی نیمکت و شاید 
نیمکت نشینی مصلح و منشا و استفاده مکرر 
از علیپور... نشان از مشکلات تاکتیکی تیم و 
بی گمان کمبود نیروی انسانی پرسپولیس 
دارد. باید ببینیم برانکو در ادامه اعتقادی به 
تغییرات دارد و یا این که بدشانسی در نزدن 
گل اول که خود این مسئله سوال تاکتیکی 
بزرگی است را مطرح می کند به انتظار می 

نشینیم.

با حضور وزیر ورزش و جوانان؛
افتتاح ۲۱۲ پروژه ورزشی در 

هفته دولت
وزارت ورزش و جوانان ۲۱۲ پروژه 
افتتاح  دولت  هفته  در  را  کشور  ورزشی 

می کند.
به گزارش امتیاز و به نقل از پایگاه 
خبری وزارت ورزش و جوانان، افتتاح و 
ورزشی  پروژه های   ۲۱۲ از  برداری  بهره 
در ۲۲ استان ایران همزمان با آغاز هفته 
دولت با حضور سلطانی فر و معاونان وزیر 

ورزش و معاونانش صورت می گیرد.
پیست  نظیر  پروژه ها  این  از  برخی 
 ۱۳۷۶ سال  از  کرمان  سواری  دوچرخه 
و  اسلامشهر  نفری  هزار  پنج  ورزشگاه 
تربت جام از سال ۱۳۸۸ و سالن ورزشی 
کامیاران کردستان از ۱۳۸۵ شروع شده 

بود و امسال به بهره برداری می رسد.
قابل  پروژه های  تعداد  بیشترین 
با ۳۲  افتتاح مربوط به استان هرمزگان 
پروژه، سیستان و بلوچستان با ۳۰ پروژه، 
استان یزد با ۲۱ پروژه و استان فارس با 

۱۹ پروژه است.
هدف  با  جوانان  و  ورزش  وزارت 
تمام  نیمه  پروژه های  تکمیل  گذاری 
ورزشی در پنج سال گذشته حدود هزار 
بهره  آماده  را  تمام  نیمه  پروژه   ۳۰۰ و 
برداری و در اختیار ادارت کل ورزش و 
داده  قرار  ورزشی  هیئت های  و  جوانان 

است.

سردار مومنی در کرمان؛
افزایش 5۰درصدی کشفیات 

کالای قاچاق
کشفیات  ناجا:  فرمانده  جانشین 
و  دارد  افزایش  درصد   ۵۰ کالا  قاچاق 
تمرکز نیروی انتظامی برخورد با باندهای 
بیش از ۵۰۰ میلیون تومان قاچاق است.

با  برخورد  اسکندر،افزود:  سردار 
نظام  اخلال گران  و  ،محتکران  قاچاق 

اقتصادی در اولویت است.
وسه  پلیس  گفت:  ناجا  جانشین 
قوه برای برخورد قانونی با عناصر اصلی 
قاچاق، احتکارکنندگان و اخلال گران در 

بازار سکه و ارز عزم جدی دارند.
کشفیات  افزایش  به  اشاره  با  وی 
مواد مخدر، قاچاق کالا، سلاح و... افزود: 
افزایش  کالا ۵۰ درصد  قاچاق  کشفیات 
دارد و تمرکز کار نیروی انتظامی برخورد 
تومان  میلیون  از ۵۰۰  بیش  باندهای  با 
قاچاق است. وی افزایش کنترل هوشمند 
ترددها را ازدیگر اولویت های پلیس اعلام 
کرمان  کویری  استان  کرد:  تصریح  و 
راهی  بین  استراحتگاه های  نیازمند 
راه  وزارت  همکاری  با  و  است  بیشتری 
پایش  دوربین های  تعداد  شهرسازی  و 
کرمان  استان  جاده های  در  تصویری 

افزایش می یابد

وزیر آموزش و پرورش: 

سند ۲۰۳۰ از نظام آموزشی کشور به طور کامل کنار گذاشته شده است

اشتغال جوانان سرباز،دغدغه مهم نیروهای مسلح

سرپرست وزارت رفاه اعلام کرد: پذیرش ۷۱هزار معتاد کارتن خواب

ورودغیرقانونیمعتادانقلابیبهسرپناهها

وزیر آموزش و پرورش گفت: در آموزش و پرورش 
نوینی  و  پیشرفته  اسناد  بسیار  آموزشی کشور  نظام  و 
نسبت به سند ۲۰۳۰ داریم که گفته های بسیاری در 
این اسناد وجود دارد و اصلا نیازی به استفاده از سند 

۲۰۳۰ نداشته و نداریم.
سند  اجرای  از  نگرانی هایی  در خصوص  بطحایی 
اظهار  پرورش  و  آموزش  بخش های  برخی  در   ۲۰۳۰
تقریباً  و  ابلاغ شد  نیز  رسماً  و  کردم  اعلام  بارها  کرد: 
این  به  پرورش  و  آموزش  تمام جلسات مدیران کل  در 
موضوع اشاره کرده ام که سند ۲۰۳۰ از نظام آموزشی 

کشور کاملًا کنار گذاشته شده است.
کارشناسی  جلسات  هیچ  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
نباید   ۲۰۳۰ سند  کردن  عملیاتی  برای  کارگروهی  و 
تأکید  دلیل  به  فقط  نبایدها  این  افزود:  شود،  تشکیل 
مقام معظم رهبری روی این موضوع نیست بلکه واقعاً 
کشور  آموزشی  نظام  و  پرورش  و  آموزش  در  ما  خود 
 ۲۰۳۰ سند  به  نسبت  نوینی  و  پیشرفته  اسناد  بسیار 
داریم که گفته های بسیاری در این اسناد وجود دارد و 
اصلا نیازی به استفاده از سند ۲۰۳۰ نداشته و نداریم.

را  نکته  این  کرد:  تصریح  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ممکن  کلاس ها  از  بعضی  در  که  اتفاقاتی  کنم  اشاره 

است بیفتد، ظاهرش ارتباطی با سند ۲۰۳۰ ندارد یعنی 
مفاد سند ۲۰۳۰ نیست اما رویکردها و جهت گیری های 
سند ۲۰۳۰ را دنبال می کند که بنده تقریباً از آغازین 
روزهایی که در وزارت آموزش و پرورش به عنوان وزیر 
حضور داشتم، کارگروهی را شخصاً برای این موضوع به 

صورت متمرکز پیش بینی کردم.

که  دلسوزانی  تمام  به  همواره  کرد:  اضافه  وی 
نگران بودند و مطلبی شنیده می شود که این سند اجرا 
می شود، اعلام کردم اگر به بنده مصداق بدهید که در 
کدام منطقه و مدرسه در حال اجراست، بلافاصله وارد 
انتخاب  کار  این  برای  که  بازرسینی  و  می شوم  عمل 
و  اداری  مراتب  سلسله  انجام  بدون  مستقیماً  شدند 

و  می شوند  مدرسه  وارد  مدیران،  به  نامه نگاری  بدون 
بررسی می کنند.

بر  شود  ثابت  که  مواردی  در  داد:  ادامه  بطحایی 
خلاف سیاست های کشور فردی به سلیقه خودش، این 
کار را انجام می دهد و خطایی مرتکب می شود، جلوی 
خطا  اجرای  بر  اصرار  اگر  و  می شود  گرفته  خطا  آن 

داشته باشد، برخورد اداری می شود.
وی با تأکید بر پیگیری عدم اجرای سند ۲۰۳۰ در 
آموزش و پرورش، گفت: بنده از همینجا تکرار می کنم 
و به نمایندگان مجلس که هر کدام نگرانی دارند گفتم 
بگویید در کدام مدرسه  و منطقه صورت گرفته است و 
اگر بنده در مدت یک هفته، عکس العمل نشان ندادم از 
بنده گله کنید.  وزیر آموزش و پرورش افزود: از مردم 
فرزندان شان  برای  دلشان  که  کشورم  خوب  و  متدین 
می کنم  درخواست  نیز  هستند  نگران  و  می زند  شور 
که اگر مواردی را مشاهده کردند که به نوعی مرتبط 
بنده  و  کنند  گزارش  بلافاصله  است،   ۲۰۳۰ سند  با 

پیگیری کرده و به آنها نتیجه را هم اطلاع می دهم.
وی تصریح کرد: سند ۲۰۳۰ کاملا متوقف شده و 
هرگونه مقاله، تجزیه و تحلیل در حوزه سند ۲۰۳۰ در 

آموزش و پرورش ممنوع و خلاف است.

به  اشاره  با  نیروهای مسلح  قرارگاه مهارت آموزی ستاد کل  فرمانده 
امسال  گفت:  جوانان  اشتغال  درخصوص  مسئولان  و  ها  خانواده  دغدغه 

سربازان وظیفه در ۱۲۴ رشته مهارت آموزی می کنند.
به گزارش امتیاز و به نقل از پایگاه خبری پلیس، سردار سید مهدی 
فرحی در بازدید از آزمون مهارت آموزی کارکنان وظیفه استان سیستان و 
بلوچستان اظهار داشت: امروز مسئله اشتغال جوانان از دغدغه های اصلی 

خانواده ها و مسئولان است.
وی افزود: طبق آمارهای رسمی در حال حاضر حدود ۳.۵ میلیون 
جوانان  آنان  از  توجهی  قابل  تعداد  که  داریم  بیکار  کشور  در  نفر 
تحصیلکرده ای هستند که پس از اتمام دوران تحصیل و سربازی وارد 

بازار کار می شوند.
وی با بیان اینکه سالانه حدود ۴۰۰ هزار سرباز وارد نیروهای مسلح 
و به همین تعداد خدمت سربازی را به اتمام می رسانند و وارد اجتماع می 
شوند، گفت: مدت ۲ ساله خدمت سربازی فرصت بسیار خوبی است که در 
اختیار نیروهای مسلح قرار دارد و درحال حاضر بیشتر سربازانی که وارد 
خدمت می شوند دارای تحصیلات خوبی هستند که این یک نکته مثبت 
محسوب می شود تا بتوانیم بهره وری این دوران را به ویژه در اوقات فراغت 

سربازان بیشتر کنیم.
این مقام ارشد نظامی ادامه داد: هدف از اجرای این طرح آن است که 
سربازان به عنوان نیروی مولد جامعه مهارت های مورد علاقه خود را در این 
دوران کسب و از این آموزش ها برای اشتغال و کارآفرینی استفاده کنند. 
سردار فرحی تصریح کرد: سال گذشته ۱۰۰ هزار سرباز وارد این دوره ها 
شده اند که در سال جاری این تعداد به ۲۰۰ هزار نفر افزایش یافته است.
وی بیان کرد: سال گذشته این دوره ها را با ۱۱ مهارت شروع کردیم و 
امسال در ۱۲۴ شاخه فعال شده ایم و قصد داریم سطح کمی و کیفی دوره 

ها را بیش از پیش ارتقاء دهیم.
فرماندهان،  بین  در  فرهنگ سازی  بحث  کرد:  ابراز  نظامی  مقام  این 
سربازان و خانواده ها بسیار مهم است و رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( 
فرمودند ما باید در این سه قشر تلاش کنیم و فضا را به سمتی پیش ببریم 
نشاط  و  شور  و  علاقمندی  با  جوانان  و  شود  بیشتر  سربازی  جذابیت  که 

بیشتری وارد این دوران مقدس شوند. 
سردار فرحی تأکید کرد: فرماندهان و مدیران باید این باور را تقویت 
نیروهای مسلح لطمه  اقتدار دفاعی و توان رزمی  به  کنند که بدون آنکه 
ای وارد شود می توان بهره وری سربازان را افزایش داد و از این فرصت به 

صورت »برُد - برُد« استفاده کرد.
برای  دیگر  نهاد  و  دستگاه   ۱۴ وزارتخانه،   ۱۶ تاکنون  گفت:  وی 
همکاری در این طرح اعلام آمادگی کرده اند که با توجه به ظرفیت های 
با ۱۷  این سازمان شروع و  با  را  بالای سازمان فنی حرفه ای کشور، کار 

دستگاه دیگر نیز تفاهم نامه امضا کرده ایم.
وی خاطرنشان کرد: سربازان جوان، آینده سازان این کشور هستند که 
پس از اتمام دوران سربازی در بازه ای در حدود ۴۰ تا ۵۰ سال در چرخه 
کار کشور فعالیت دارند، بنابراین تقویت بنیه مهارتی آنها می تواند نقش 

بسیار موثری در بهبود اقتصاد کشور داشته باشد.
اجراست  دست  در  هایی  ریزی  برنامه  داشت:  اظهار  فرحی  سردار 
تر  پایین  سنین  از  افراد  و  شود  شروع  نوجوانی  دوران  از  طرح  این  تا 
علاقه  مورد  کاری  های  وارد حوزه  استعدادها  و  علایق  بهتر  با شناخت 
بازدهی  شوند،  می  کار  بازار  و  سربازی  دوران  وارد  وقتی  و  شوند  خود 

باشند. داشته  بالاتری 
فرمانده قرارگاه مهارت آموزی ستاد کل نیروهای مسلح گفت: در این 
خصوص مشوق هایی نیز در نظرگرفته شده است که در آینده نزدیک به 

اطلاع عموم خواهد رسید.

مراکز  ظرفیت  افزایش  از  رفاه  وزارت  سرپرست 
سال  گفت:  و  داد  خبر  خیابانی  معتادان  از  نگهداری 
گذشته ۷۱هزار معتاد کارتن خواب و متجاهر را پذیرش 

کرده ایم.
انوشیروان محسنی بندپی  گفت: سال گذشته در 
کل کشور  ۷۱ هزار معتاد متجاهر را پذیرش کرده ایم 
خانواده ای  و  بوده  کارتن خواب  عمدتا  افراد  این  که 

نداشته اند.
وی ادامه داد: این افراد معمولاً در سطح خیابان ها، 
پارکها و زیر پل ها آواره بودند و به شلتر و سرپناههای 

بهزیستی پناه آورده اند.
ایام تعطیل سال افزایش  با بیان اینکه در  بندپی 
برای  برنامه ای  افزود:  داشته ایم  را  مراکز  این  ظرفیت 

افزایش سرپناه های شبانه داریم.

افراد،  این  سرپرست وزارت رفاه گفت: گاهی هم 
معتاد متجاهر نیستند و خود را معتاد خیابانی جا زده و 

به این سرپناه ها می  آیند که این غیرقانونی است.
این  به  نیاز  که  زمستان  فصل  گفت:در  محسنی 
را  مراکز  این  کافی  اندازه  به  می شود  بیشتر  سرپناه ها 
احداث کرده ایم که اگر فردی سرپناهی نداشت به این 

مراکز بیاید.

و  گرم  غذای  وعده  مراکز یک  این  در  وی گفت: 
جای خواب داده می شود.

معتادان  وضعیت  مورد  در  رفاه  وزارت  سرپرست 
هزار  از ۳۶  کرد:  تصریح  نیز  تهران  استان  در  متجاهر 
می  زندگی  تهران  در  معتاد  هزار   ۱۵ متجاهر،  معتاد 
کنند و برای هر فرد معتاد یک شناسنامه تهیه کرده 

ایم که قصد داریم با اسکن عنبیه آن را تقویت کنیم.
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روزنامه صبح ایران

آخرین آمار خودکشی در کشور اعلام شد
اقدام به خودکشی ۲۱۲ نفر زیر ۱۷ سال؛

امسال  گفت:  »نشرآوران«  موسسه ی  مدیرعامل 
و  می شود  برگزار  مطبوعات  جشنواره ی  فقط  اسفندماه 

برگزاری نمایشگاه به سال آینده موکول شده است.
محمدرضا احمدی اظهار کرد: پس از توافق اولیه با 
بهمن ماه   ۲۸ امسال،  مهرماه  در  تهران  مسوولان مصلای 
نمایشگاه  برگزاری  زمان  به عنوان  اسفندماه  چهارم  تا 
آن که  از  پس  اما  شد؛  اطلاع رسانی  رسما  مطبوعات 
پایان  تا  جمعه  نماز  کرد،  اعلام  تهران  جمعه  نماز  ستاد 
زمستان در این مصلا برگزار می شود، ناچار شدیم برنامه ی 
مجری  موسسه ی  مدیرعامل  دهیم.  تغییر  را  نمایشگاه 
نمایندگان  حضور  با  رایزنی  جلسات  برگزاری  به  اشاره  با  مطبوعات  نمایشگاه  برگزاری 
تشکل های صنفی مدیریت مطبوعات و کارگروه های تخصصی شامل چهره های رسانه ای، 
نکردن  تغییر  آن ها  از  یکی  بررسی شد؛  این جلسات، گزینه های مختلف  در  داد:  توضیح 
زمان، با تغییر محل نمایشگاه، از مصلا به مکان هایی محدودتر و لاجرم کاهش رسانه های 
متقاضی بود و یکی از آن ها برگزاری کامل نمایشگاه با تأخیر زمانی بود که نهایتا پس از 
بررسی مزایای هر انتخاب، گزینه ی دوم مورد تأکید قرار گرفت.او از مدیران رسانه هایی که 
برای اجاره ی غرفه، مبالغی را به حساب موسسه ی نشرآوران واریز کرده اند خواست تا با 
مراجعه به این موسسه، مبالغ واریزی را پس بگیرند و گفت: در حال حاضر برای برگزاری 
نمایشگاه دو گزینه ی زمانی داریم؛ یکی اوایل خردادماه و بلافاصله پس از نمایشگاه کتاب 
و دیگری اواسط مردادماه و همزمان با روز خبرنگار. مدیرعامل موسسه ی نشرآوران با اشاره 
به سیاست مدیریت مشورتی و مشارکت پذیر در معاونت امور مطبوعاتی وزارت ارشاد، بیان 
کرد: قطعا نهایی کردن هر کدام از این زمان ها پس از رایزنی و نظرخواهی از اصحاب رسانه 
ارتقای سطح  و  تفاوت  به طوری که  نمایشگاه  نوآوری در کم و کیف  بود. چنانکه  خواهد 
محتوایی آن نسبت به سال های گذشته محسوس باشد و این موضوع با همکاری اساتید، 
صاحب نظران و دست اندرکاران مطبوعات و انجمن ها و گروه های تخصصی و حرفه ای فراهم 
برگزار  افزود:  ایده های جدید هستیم. احمدی  و  آماده ی دریافت پیشنهادات  می شود که 
نشدن نمایشگاه مطبوعات در سال های گذشته نیز اتفاق افتاده است، برای مثال، در سال 
۱۳۷۹ این نمایشگاه برگزار نشد، اما تأکید می کنیم اسفندماه امسال جشنوراه ی مطبوعات 

با استقبال گسترده ی کنونی و با کیفیت بالا برگزار خواهد شد.

نمایشگاه مطبوعات 
برگزار نمی شود

تصویب چارچوب حضور بانوان در ورزشگاه ها
در شورای عالی انقلاب فرهنگی صورت گرفت؛
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